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Postbus 202
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Onderwerp:  aanbesteding indicatiestelling Wmo

Amsterdam,  7 september 2015 

Geachte mevrouw Boudewijns, beste Karin,

Op de vergadering van de Raadscommissie Zorg en Sport van 3 september jl. 
stond op de agenda  Kennisnemen van uitgangspunten aanbesteding 
indicatiestelling Wmo.
Uit de discussie in de commissie bleek dat de aanbesteding reeds heeft 
plaatsgevonden en dat het een bevoegdheid is van het college is om dit te doen 
zonder tussenkomst van de commissie.
Wij  hadden in dit verband graag geïnformeerd willen worden en  zo mogelijk  
een advies willen uitbrengen over deze toch belangrijke aanbesteding. Daar komt 
bij dat de afweging prijs/kwaliteit op 50/50 is gesteld. Wij vragen ons af op 
welke punten dit gevolgen heeft voor de kwaliteit van de indicatiestelling.
Wij zijn van mening dat de indicatiestelling in het kader van de Wmo een cruciale 
rol vervult in het nieuwe proces dat in 2015 in gang gezet. Uit de evaluatie 
Wijkzorg blijkt ook al dat het hier nog aan schort.

Graag vernemen wij wat nu de exacte procedure is bij het inzetten van 
aanbestedingen en welke rol wij als Wmo-Adviesraad daarin (kunnen) spelen.

Met vriendelijke groet,

Miriam Fritschy
Voorzitter Stedelijke Wmo-Adviesraad
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